
PROTOKÓŁ NR XXI/08

                                        XIX Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Celestynów
                                             odbytej w dniu 8 maja 2008 r.
                                   w siedzibie Szkoły Podstawowej w Celestynowie.

W sesji udział wzięli: 
1. Radni Rady Gminy Celestynów                                         - wg załączonej listy obecności
2. Wójt Gminy                                                                        - Stefan Traczyk
3. Z-ca Wójta Gminy                                                              - Olga Osiak - Targowska    
4. Skarbnik Gminy                                                                 -  Elżbieta Jaskulska
5. po. Dyrektora Urzędu Gminy                                                     -  Przemysław Zaboklicki
6. Inne osoby zaproszone

Przewodniczący Rady Gminy – Bogdan Wójcik – dokonał otwarcia sesji, powitał radnych 
oraz  zaproszonych  gości.  Stwierdził,  że  na  sali  znajduje  się  quorum  niezbędne  do 
podejmowania przez Radę Gminy prawomocnych uchwał.
Następnie odczytał proponowany porządek obrad sesji.

                                              Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum rady oraz przyjęcie porządku obrad sesji.
2. Rozpatrzenie uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:

1) zmiany uchwały 104/08 Rady Gminy Celestynów z 15 marca 2008 roku w 
sprawie uchwalenia budżetu Gminy Celestynów na 2008 rok.
2) nadania Publicznej Szkole Podstawowej w Celestynowie prowadzonej przez 
Gminę Celestynów imienia Batalionu Zośka.

3. Interpelacje i zapytania Radnych.
4. Udzielenie odpowiedzi na interpelacja i zapytania.
5. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie między Sesjami.
6. Przyjęcie protokołów z dwóch poprzednich Sesji.
7. Zamknięcie obrad.

Ad. pkt 1.
Zgłaszanie poprawek do porządku obrad:

Wójt wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad w pkt. 2 ppkt 3. projektu uchwały w 
sprawie  udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Otwockiego 
na realizację zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych znajdujących się na terenie 
Gminy Celestynów.

Projekt został wprowadzony do porządku obrad.

Wójt  wnioskował  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad   projektu  uchwały  w  sprawie 
przystąpienia  Gminy  Celestynów  do  realizacji  projektu  w  ramach  Poddziałania  7.1.1 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.

Projekt został wprowadzony do porządku obrad.

Wójt  wnioskował  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad   projektu  uchwały  w  sprawie 
upoważnienia  Wójta  Gminy  do  złożenia  wniosku  oraz  przyjęcia  do  realizacji 



przedsięwzięcia pn. ,,Budowa kanalizacji  sanitarnej w Celestynowie – zadanie IX i X i w 
Pogorzeli – zadanie XI” przewidzianego do współfinansowania z Programu Operacyjnego 
Infrastruktura  i  Środowisko  w  ramach  Priorytetu  I –  Gospodarka  wodno-ściekowa, 
działanie 1.1. – Gospodarka wodno-ściekowa w aglomeracjach powyżej 15 tys. RLM.

Projekt został wprowadzony do porządku obrad.

Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik wnioskował aby projekt uchwały o nadaniu 
imienia Szkole rozpatrywany był jako pierwszy.

Wniosek przyjęty jednogłośnie.

Radny Piotr Rosłoniec w imieniu Komisji Finansów wnioskował o wprowadzenie w pkt. 2 
ppkt. 6  projektu uchwały w sprawie uchylenia w części uchwały Nr 52/07 Rady Gminy 
Celestynów z dnia  5 września 2007 w sprawie zbycia nieruchomości.

Wniosek przyjęty 12 głosami za, przy 2 wstrzymujących.

Radna Agata Stefanowska wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego 
punktu i umieszczenie w punkcie 3  stanowiska Rady Pedagogicznej oraz Rodziców w 
sprawie  nieprawidłowości  przy  rekrutacji  dzieci  do  Przedszkola  Samorządowego  w 
Celestynowie i dyskusja.

Wniosek przyjęty jednogłośnie.

                                           Porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum rady oraz przyjęcie porządku obrad sesji.
     2.   Rozpatrzenie uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:

1)  nadania  Publicznej  Szkole  Podstawowej  w  Celestynowie  prowadzonej  przez 
Gminę Celestynów imienia Batalionu Zośka.
2)  zmiany  uchwały  104/08  Rady  Gminy  Celestynów  z  15  marca  2008  roku  w 
sprawie uchwalenia budżetu Gminy Celestynów na 2008 rok.
3) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Otwockiego 
na realizację zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych znajdujących się na 
terenie Gminy Celestynów.
4)  przystąpienia Gminy Celestynów do realizacji projektu w ramach Poddziałania 
7.1.1 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.
5)upoważnienia  Wójta  Gminy  do  złożenia  wniosku  oraz  przyjęcia  do  realizacji 
przedsięwzięcia pn. ,,Budowa kanalizacji  sanitarnej w Celestynowie – zadanie IX i 
X i w Pogorzeli – zadanie XI” przewidzianego do współfinansowania z Programu 
Operacyjnego  Infrastruktura  i  Środowisko  w  ramach  Priorytetu  I –  Gospodarka 
wodno-ściekowa, działanie 1.1. – Gospodarka wodno-ściekowa w aglomeracjach 
powyżej 15 tys. RLM.
6) uchylenia w części uchwały Nr 52/07 Rady Gminy Celestynów z dnia  5 września 
2007 w sprawie zbycia nieruchomości.

     3.  Stanowisko  Rady  Pedagogicznej  oraz  Rodziców  w  sprawie  nieprawidłowości 
występujących przy rekrutacji  dzieci  do Przedszkola Samorządowego w Celestynowie i 
dyskusja.
     4. Interpelacje i zapytania Radnych.
     5. Udzielenie odpowiedzi na interpelacja i zapytania.



     6. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie między Sesjami
     7. Przyjęcie protokołów z dwóch poprzednich Sesji.
     8. Zamknięcie obrad.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad. pkt 2 ppkt 1
Rozpatrzenie uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie  nadania Publicznej Szkole 
Podstawowej  w  Celestynowie  prowadzonej  przez  Gminę  Celestynów  imienia 
Batalionu Zośka.

Pani  Dyrektor  Publicznej  Szkoły  Podstawowej  w  Celestynowie  poinformowała,  że  w 
sierpniu  Rada  Pedagogiczna  podjęła  uchwałę  w  sprawie  przystąpienia  do  projektu 
nadania Szkole imienia. Następnie odbył się konkurs i wygrał ,, Batalion Zośka”. 

Radna Agata Stefanowska powiedziała, że docenia inicjatywę Pani Dyrektor i cieszy się  z 
zaangażowania uczniów.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad 
projektem uchwały  w sprawie  nadania Publicznej Szkole Podstawowej w Celestynowie 
prowadzonej przez Gminę Celestynów imienia Batalionu Zośka.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad. pkt 2 ppkt 2
Rozpatrzenie  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  104/08 
Rady  Gminy  Celestynów  z  15  marca  2008  roku  w  sprawie  uchwalenia  budżetu 
Gminy Celestynów na 2008 rok.

Wójt  uzasadnił  konieczność  podjęcia  tej  uchwały.  Powiedział,  że  zgodnie  z  decyzją 
Regionalnej Izby Obrachunkowej należy wprowadzić poprawki do budżetu uchwalonego 
15 marca 2008 roku, gdyż zostało wszczęte postępowanie nadzorcze nad tą uchwałą. 
Projekt  uchwały  wraz  z  załącznikami  był  przedmiotem  obrad  posiedzenia  Komisji 
Finansów  i  Inwestycji.  Projekt  uwzględnia  wszystkie  wskazania  Regionalnej  Izby 
Obracunkowej. Uchwała musi być podjęta do 12 maja br.

Przewodniczący Komisji  Finansów Piotr  Rosłoniec powiedział,  że prace nad projektem 
były żmudne. Przedstawił  przebieg tych prac. Poinformował, że na posiedzeniu Komisji 
Finansów  w  dniu  dzisiejszym  Komisja  stosunkiem  głosów:  3  za,  1  przeciw  i  3 
wstrzymujące pozytywnie zaopiniowała projekt zmiany uchwały budżetowej.

Radny Witold Kwiatkowski powiedział, że pomimo faktu, że wniesiony przez Pana Wójta 
projekt  zmiany  uchwały  budżetowej  wychodzi  naprzeciw  zaleceniom  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej nadal w jego ocenie pozostaje budżetem szkodliwym dla Gminy. Wśród 
negatywnych  cech  wymienił  wysokie  wydatki  na  administrację,  niski  udział  środków 
własnych  Gminy  w  finansowaniu  inwestycji  gminnych,  zaniżone  dochody  budżetowe  i 
wzrost zadłużenia Gminy.

Wójt  powiedział,  że  Radny  Witold  Kwiatkowski  ma  prawo  mieć  swoje  zdanie. 
Poinformował, że w jego opinii za jego kadencji zadłużenie spadło. Za ubiegły rok dochody 
zostały zrealizowane w 94 procentach. 
Radna Agata Stefanowska powiedziała, że wbrew temu co mówił Wójt na Sesji 15 marca 



2008 roku poprawki do budżetu zgłaszane przez Radnych nie naruszały w żaden sposób 
prawa co wynika z pisma Regionalnej Izby Obrachunkowej.
Radny Piotr Rosłoniec poinformował, że paragrafy, w których złamana została dyscyplina 
finansów publicznych dotyczyły szkoleń. Rada Gminy w marcu zdjęła z 30 000 zł na 10 
000 zł wydatki  na szkolenia, natomiast Wójt nie poinformował, że wydał już na ten cel 
przed uchwaleniem budżetu 16 000 zł. Dodał, że to Wójt zaskarżył uchwałę budżetową.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik złożył wyrazy uznania dla Pani Skarbnik za pracę 
jaką włożyła w pracę nad budżetem jak również wyrazy współczucia, ponieważ w ciągu 
jednego tygodnia odbyły się cztery spotkania Radnych odnośnie budżetu. Dodał, że radni 
od samego początku chcieli  wprowadzić  tylko  te  poprawki,  które wskazała Regionalna 
Izba Obrachunkowa, ale przeciwny temu był wójt, który podczas spotkań kom. finansów 
swoimi  propozycjami  głosowania  wersji,  którą  przedłożył  radnym  jako  projekt  budżetu 
sprawiał wrażenie, że nie rozumie zaleceń RIO.  Dopiero 7 maja została przygotowana 
przedłożona 8 maja wersja.

Radna Agata Stefanowska powiedziała, że pkt 4 projektu uchwały mówi o tym, że paragraf 
11 uchwały budżetowej otrzymuje brzmienie: ,,upoważnia się Wójta Gminy:

1) do  zaciągania  kredytów  i  pożyczek  na  pokrycie  występującego  w  ciągu  roku 
budżetowego przejściowego deficytu budżetu Gminy w wysokości 500 tys.

   1 a) zaciągania kredytów i pożyczek na sfinansowanie planowego deficytu budżetowego 
          do wysokości 1 255 604 zł.
Zapytała Panią Skarbnik czy na podstawie powyższego zapisu Wójt może bez dodatkowej 
uchwały Rady Gminy zaciągać kredyty i pożyczki.

Pani Skarbnik odpowiedziała, że tak.
 
Radna  Zofia  Zakrzewska  zapytała  Wójta  czy  zapisane  w  budżecie  zadanie  budowy 
chodnika  w  Dąbrówce  jest  zadaniem według  woli  i  zdania  mieszkańców czyli  projekt 
wzdłuż ulicy Mazowieckiej od cmentarza do posesji Państwa Kąkolów.

Wójt  powiedział,  że  projekt  budowy chodnika  jest  wieloetapowy,  gdyż  będzie  on  przy 
drodze powiatowej i muszą być podjęte działania zarówno ze strony Gminy jak i Powiatu.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik zapytał Panią Skarbnik czy projekt budżetu został 
uzgodniony z Regionalną Izbą Obrachunkową. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że tak.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik zapytał  czy w związku ze zmianą budżetu część 
opisowa też ulegnie zmianie.

Wójt odpowiedział, że zmienią się tylko poszczególne paragrafy i odpowiednie załączniki.

Pani Skarbnik zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały w pkt 2, poz 1 powinno być ,,
745 765 zł,,, i w pkt 4, poz 1 a ,,1 255 765 zł”.

Autopoprawka została przyjęta przez aklamację.

Radna  Agata  Stefanowska  zgłosiła  wniosek  o  przerwę  w  obradach  i  spotkanie  Pani 
Skarbnik z Komisją Finansów w sprawie kredytów.



Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik ogłosił przerwę.

Radna Agata Stefanowska powiedziała, że w ciągu krótkiej przerwy niejasności zostały 
wyjaśnione przez Pana Wójta. Wójt bez informowania Radnych dokonał zmian w planie 
zadań inwestycyjnych i w środkach własnych jest 10 000 zł a w kredytach 840 000 zł. 
Pan  Wójt  poinformował,  że  jest  to  zalecenie  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej. 
Zmniejszyliśmy  kredyt  komercyjny  na  rzecz  kredytu  preferencyjnego.  Jest  to  działanie 
racjonalne.

Wiceprzewodnicząca  Radna  Anna  Rosłaniec  zgłosiła  wniosek  formalny  o  przerwanie 
dyskusji i przeprowadzenie głosowania imiennego w sprawie podjęcia uchwały o zmianie 
budżetu z 15 marca 2008 roku.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Wiceprzewodnicząca  Radny Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad 
projektem uchwały w sprawie  zmiany uchwały nr 104/08 Rady Gminy Celestynów z 15 
marca 2008 roku w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Celestynów na 2008 rok.

Uchwała została podjęta  9 głosami za, przy 4 wstrzymujących i 1 przeciwnym.

Ad. pkt 2 ppkt 3
Rozpatrzenie  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy 
finansowej w formie dotacji  celowej dla Powiatu Otwockiego na realizację zadań 
inwestycyjnych  na  drogach  powiatowych  znajdujących  się  na  terenie  Gminy 
Celestynów.

Wójt poinformował,  że to  przedsięwzięcie  jest  umieszczone również  w budżecie,  który 
Radni przed chwilą poprawili.  Jest to pomoc finansowa w kwocie 150 000 dla Zarządu 
Dróg Powiatowych na zwiększenie zakresu prac drogowych na terenie Gminy Celestynów.
Zadanie dotyczy dróg: Wojska Polskiego, Obrońców Pokoju i Kolejowej.

Radny  Piotr  Rosłoniec  poinformował,  że  Komisja  Finansów  nie  zajęła  stanowiska  w 
przedmiotowej  uchwale,  ponieważ  w  momencie  omawiania  tej  uchwały  Pan  Wójt  był 
nieobecny  oraz  nie  było  żadnego  pracownika,  który  mógł  to  sprecyzować.  Komisja 
wnioskowała o przedstawienie projektu na Sesji.

Radny Powiatowy Zbigniew Rak zaproponował następujące poprawki: ,, pomoc, zadanie 
inwestycyjne dla Powiatu” i dotyczy drogi 2714 W.

Przewodniczący  Bogdan  Wójcik  wnioskował  o  zmianę  kolejności  rozpatrywanych 
projektów  i  przystąpienie  w  tym  momencie  do  rozpatrzenia  projektu  w  sprawie 
przystąpienia  Gminy  Celestynów  do  realizacji  projektu  w  ramach  Poddziałania  7.1.1 
Programu Operacyjnego Kapitał  Ludzki,  gdyż  Pani  Skarbnik  potrzebuje parę minut  na 
naniesienie poprawek.

Wniosek został przyjęty.

Wójt  poinformował,  że w ramach pierwszej  poprawki  tytuł  uchwały będzie  brzmiał:,,  w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Otwockiego 
na realizację zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych znajdujących się na terenie 
Gminy Celestynów”.  Druga poprawka  będzie  w paragrafie  1,  w zdaniu  pierwszym,  po 



dwukropku:,, przebudowę drogi powiatowej 2717 W w Celestynowie”.

Wiceprzewodnicząca  Radna  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad 
projektem uchwały w sprawie  udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 
Powiatu  Otwockiego  na  realizację  zadań  inwestycyjnych  na  drogach  powiatowych 
znajdujących się na terenie Gminy Celestynów.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad. pkt 2 ppkt 4
Rozpatrzenie  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  Gminy 
Celestynów  do  realizacji  projektu  w  ramach  Poddziałania  7.1.1  Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki.

Pani  Barbara  Markowska  poinformowała,  że  podjęcie  tej  uchwały  jest  konieczne  do 
pozyskania środków z funduszu Europejskiego. Do pozyskania tych środków konieczne 
jest wskazanie wkładu własnego. W uchwale budżetowej jest wskazana kwota 10 582 zł. 
Projekt  systemowy jest  już napisany.  Program będzie się  nazywał  ,,Aktywna  Kobieta”. 
Obejmie dziesięć rodzin długotrwale bezrobotnych z terenu Gminy Celestynów, w sumie 
40 osób, które zostaną objęte kompleksową opieką. 

Wiceprzewodnicząca  Radna  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad 
projektem uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Celestynów do realizacji  projektu w 
ramach Poddziałania 7.1.1 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad. pkt 2 ppkt 5
Rozpatrzenie uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy 
do  złożenia  wniosku  oraz  przyjęcia  do  realizacji  przedsięwzięcia  pn.  ,,Budowa 
kanalizacji  sanitarnej w Celestynowie – zadanie IX i X i w Pogorzeli – zadanie XI” 
przewidzianego do współfinansowania  z  Programu Operacyjnego  Infrastruktura  i 
Środowisko w ramach Priorytetu I – Gospodarka wodno-ściekowa, działanie 1.1. – 
Gospodarka wodno-ściekowa w aglomeracjach powyżej 15 tys. RLM.

Wójt  poinformował,  że  jest  możliwość  ubiegania  się  o  dotację  w  ramach  programu 
operacyjnego  Infrastruktura  i  Środowisko  o  dotację  z  funduszy  unijnych.  Do  złożenia 
wniosku konieczna jest uchwała Rady Gminy w tej sprawie.

Radny  Piotr  Rosłoniec  poinformował,  że  Komisja  Finansów  nie  zajęła  stanowiska  w 
przedmiotowej  uchwale,  ponieważ  w  momencie  omawiania  tej  uchwały  Pan  Wójt  był 
nieobecny  oraz  nie  było  żadnego  pracownika,  który  mógł  to  sprecyzować.  Komisja 
wnioskowała o przedstawienie projektu na Sesji.

Radny Tadeusz Floriańczyk  zapytał  ile  mamy środków kwalifikowanych  z inwestycji  w 
Celestynowie i Pogorzeli.

Wójt powiedział, że na dzień dzisiejszy możemy się ubiegać o 85 procent zwrotu kosztów 
kwalifikowanych. Wnioski będą dopiero rozpatrywane. Szczegółów nie jest w stanie w tej 
chwili podać.

Radny Witold Kwiatkowski powiedział, że w zmienionej uchwale budżetowej w załączniku 



wydatki inwestycyjne, w latach 2008 – 2009 w wydatkach ogółem w 2008 roku jest kwota 
80  tys.  w  2009  100  tys.  na  wykonanie  studium wykonalności  co  daje  sumę 180  tys. 
Natomiast w załączniku do tego projektu jest kwota 51.360 zł. na realizację 2008. Z czego 
wynika ta różnica i nie ujęcie roku 2009.

Wójt odpowiedział,  że studium wykonalności jest  elementem złożonego wniosku, to są 
środki  kwalifikowane,  natomiast  to  co  zostało  wydatkowane  w  2006  roku  nie.  Dwie 
inwestycje  zostały  zaczęte w 2006 roku i  trudno jest  powiedzieć w tej  chwili  czy było 
wykonywane wtedy studium.

Wiceprzewodnicząca  Radna  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad 
projektem  uchwały  w  sprawie   upoważnienia  Wójta  Gminy  do  złożenia  wniosku  oraz 
przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. ,,Budowa kanalizacji  sanitarnej w Celestynowie 
– zadanie IX i  X i  w Pogorzeli  – zadanie XI”  przewidzianego do współfinansowania z 
Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko w ramach Priorytetu I – Gospodarka 
wodno-ściekowa, działanie 1.1. – Gospodarka wodno-ściekowa w aglomeracjach powyżej 
15 tys. RLM.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad. pkt 2 ppkt 6
Rozpatrzenie uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie uchylenia w części uchwały 
Nr  52/07  Rady  Gminy  Celestynów  z  dnia   5  września  2007  w  sprawie  zbycia 
nieruchomości.

Radny  Piotr  Rosłoniec  poinformował,  że  przedmiotowa  uchwała  powstała  w  wyniku 
wielokrotnych zapytań do Pana Wójta w zakresie sprzedaży działek gminnych, położonych 
przy  ulicy  Laskowskiej.  O  sprzedaży  działek  Radni  dowiedzieli  się  przypadkiem.  
Komisja wnioskowała o wyjaśnienie dlaczego na początku roku Pan Wójt pozbywa się 
majątku Gminy,  Uchwałą Nr 52/07 Rada Gminy Celestynów z dnia 5 września 2007 r. 
wyraziła zgodę na zbycie  nieruchomości – 10 działek położonych w obrębie Celestynów, 
w rejonie ulic Leśnej, Orzeszkowej, Laskowskiej,  Szkolnej stanowiącej własność Gminy 
Celestynów.  Zgodnie  z  treścią  uzasadnienia  do  tejże  uchwały  „zbycie  powyższych 
nieruchomości  zostało  przewidziane  w  budżecie  Gminy  na  rok  2007.  Umożliwi  to 
pozyskanie  niezbędnych  środków  na  cele  inwestycyjne  oraz  realizację  zadań 
przewidzianych  w  budżecie  Gminy.  Jak  z  powyższego  wynika  Rada  Gminy  podjęła 
uchwałę Nr 52/07 w celu realizacji przez Wójta  dochodów budżetowych w roku 2007, a 
nie w roku 2008. Jak się okazało sprzedaż działek w roku 2007 nie była niezbędna dla 
zrealizowania zaplanowanych w budżecie dochodów i pokrycie wydatków. W pierwszym 
kwartale 2008 r. Wójt z niezrozumiałych i nieznanych Radzie Gminy powodów sprzedał 
trzy działki,  powołując się na upoważnienie wynikające z przedmiotowej  uchwały Rady 
Gminy. Wobec powyższego w celu zaniechania bezsensownej działalności przez Wójta w 
zakresie gospodarowania majątkiem gminy zachodzi  konieczność podjęcia przez Radę 
Gminy przedmiotowej  uchwały.  W przypadku  konieczności  zrealizowania  planowanych 
dochodów budżetowych w roku 2008 po przedstawieniu przez Wójta projektu stosownej 
uchwały Rada Gminy rozpatrzy możliwość podjęcia tejże uchwały.

Wójt powiedział,  że o tym projekcie dowiedział  się dopiero na Sesji.  Poinformował,  że 
Radny  Witold  Kwiatkowski  wystosował  pismo  do  Wójta  i  otrzymał  wyczerpującą 
odpowiedz.  Uchwała została w tamtym roku podjęta i  przystąpiono do jej  realizacji.  W 
tamtym roku została sprzedana tylko jedna działka. W tym roku udało się uzyskać bardzo 
korzystne ceny za sprzedaż pierwszych trzech działek. W uchwale jest wymienionych 10 



działek. Sprzedaż została rozłożona na poszczególne działki. Dochody ze sprzedaży tych 
nieruchomości  zostały umieszczone w budżecie na 2008 rok z  15 marca,  który Radni 
dzisiaj poprawili. Dochody ze sprzedaży tych działek zostały ujęte w dochodach Gminy 
Celestynów. Dodał, że rynek nieruchomości jest teraz bardzo korzystny. Proces sprzedaży 
został już wszczęty.  Gmina poniosła z budżetu pewne koszty związane z ogłoszeniami 
przetargowymi. Przyjmując tą uchwałę Radni mogą spowodować, że budżet w zakresie 
dochodów nie zostanie zrealizowany i gmina poniesie straty związane z tą procedurą.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik  zapytał  Wójta  ile  uzyskała  Gmina ze sprzedaży 
działek.

Wójt  odpowiedział,  że  udało  się  uzyskać  kwotę  powyżej  200  zł  za  metr  kwadratowy. 
Precyzyjnie nie jest w stanie odpowiedzieć, ale w granicach 600, 700 tys. złotych.

Radna Teresa Błachnio powiedziała, że przy podejmowaniu uchwały w zeszłym roku Pan 
Wójt powiedział, że uchwała jest potrzebna, aby podjąć kroki uporządkowania działek i 
przygotowanie do sprzedaży. Radni nie zostali poinformowani o sprzedaży.

Wójt powiedział, że działki są sprzedawane stopniowo a nie ad hoc.

Wójt  poinformował,  że  jedna  działka  została  sprzedana  w  wyniku  przetargu 
nieograniczonego za kwotę 216 409 zł, druga 223 077 zł, trzecia za 220 271 zł. Jest to 
cena bardzo atrakcyjna. Te środki są zaplanowane w budżecie.

Radny  Witold  Kawiatkowski  powiedział,  że  według  jego  wiedzy  środki  uzyskane  ze 
sprzedaży zostaną przeznaczone na wydatki bieżące.

Radny Maciej Nowicki złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji i przeprowadzenie 
głosowania imiennego.

Wniosek przyjęty jednogłośnie.

Wiceprzewodnicząca  Radna  Anna  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne  nad 
projektem  uchwały  w  sprawie  uchylenia  w  części  uchwały  Nr  52/07  Rady  Gminy 
Celestynów z dnia  5 września 2007 w sprawie zbycia nieruchomości.

Uchwała została podjęta 13 głosami za, przy 1 wstrzymującym.

Ad.pkt 3.
Stanowisko Rady Pedagogicznej oraz Rodziców w sprawie nieprawidłowości przy 
rekrutacji dzieci do przedszkola w Celestynowie i dyskusja.

Radna Agata Stefanowska zapytała Wójta gdzie jest zastępca wójta.

Wójt odparł, że nie wiedział, że Radna Agata Stefanowska będzie chciała wprowadzić ten 
punkt. Sprawą zajmuje się Pani Naczelnik. Pierwotnie Sesja miała być w dniu jutrzejszym. 
Przewodniczący Rady zauważył,że termin sesji został zmieniony na prośbę wójta i pani 
skarbnik. Pani Wicewójt zaplanowała pewne prywatne sprawy i musiała wyjść.

Radna Agata  Stefanowska  powiedziała,  że  w dniu  szóstym maja  Rada Pedagogiczna 
skierowała do Wójta pismo, w którym prosiła Wójta o zajęcie stanowiska w tej sprawie na 
najbliższą  Sesję.  Zapytała  kto  i  na  jakiej  zasadzie  pełni  funkcję  dyrektora  Szkoły 



Podstawowej w Regucie. Zadała kolejne pytanie gdzie są środki na przeniesienie zerówek 
do Szkół. Poinformowała, że Pan Wójt wydał zarządzenie, które zmienia zasady rekrutacji. 
Zobligował  w  nim  Radę  Pedagogiczną,  Radę  Rodziców  i  Dyrektora  do  zmian  zasad 
rekrutacji. Rodzice nie zgadzają się z zasadami zaproponowanymi przez Pana Wójta.
Radna Agata Stefanowska odczytała stanowisko Rady Pedagogicznej z dnia 6 maja. 

Pani  Magdalena  Przybysz  -  Przewodnicząca  Rady  Rodziców  przy  przedszkolu  w 
Celestynowie poinformowała, że może się zdarzyć,  iż  15 maja nie zawisną listy dzieci 
przyjętych do Przedszkola. Nie ma chętnego Rodzica, który wziąłby udział w obradach 
Komisji  Rekrutacyjnej  do Przedszkola. Rada Rodziców jest  zaniepokojona sprzecznymi 
wytycznymi dotyczącymi rekrutacji do przedszkola, głównie chodzi o nieprecyzyjne kryteria 
przyjęcia do przedszkola. Do tej pory jednym z  kryteriów było losowanie. Poinformowała, 
że Rada Pedagogiczna zaprosiła Wójta  na spotkanie z  Rodzicami w dniu jutrzejszym. 
Oczekują od Pana Wójta podania rozwiązania tej sytuacji.

Artur  Kubajek  Wiceprzewodniczący  Rady  Rodziców  Przedszkola  poinformował,  że  1 
kwietnia  Rodzice podpisali  deklarację o przyjęciu  dzieci.  Zapoznali  się  z  regulaminem, 
który od kilku lat obowiązuje i byli przekonani, że ich dzieci dostaną się do przedszkola. 
Teraz, kiedy rekrutacja w innych przedszkolach została zakończona, zmienia się zasady 
rekrutacji.

Wójt  powiedział,  że  jeszcze  raz  ubolewa,  że  Pani  Radna  Agata  Stefanowska  nie 
zasygnalizowała  mu,  że  chce dzisiaj  wprowadzić  ten  temat.  Poinformował,  że  nie  ma 
szczegółowej wiedzy. Skonsultował się w sprawie regulaminu z pracownikami. Regulamin 
jest zgodny z prawem, Dziwnym jest dla niego, że  wzbudza on w Celestynowie takie 
emocje a w Starej Wsi wszystko normalnie funkcjonuje. Środki na przeniesienie znajdują 
się  w  budżecie.  W  tym  momencie  z  publiczności  dały  się  słyszeć  wyraźne  głosy 
dezaprobaty i niezadowolenia kierowane pod adresem wójta.

Radna Agata Stefanowska jeszcze raz zacytowała ostatnie zdanie pisma Rady Rodziców 
z dnia 6 maja skierowanego do Wójta: Rada Rodziców wnioskuje o zajęcie stanowiska na 
najbliższej Sesji. 

Pani  Magdalena Przybysz  -  Przewodnicząca Rady Rodziców poinformowała,  że  Rada 
Rodziców  nie  bierze  udziału  w  procesie  rekrutacji.  Zapytała  Wójta  czy  bierze 
odpowiedzialność za to co wydarzy się 15 maja gdy nie zawisną listy dzieci przyjętych do 
przedszkola albo za to, że dnia 14 maja odbędzie się rekrutacja według zasad, których nikt 
nie rozumie.

Dyrektor  Przedszkola  Pani  Ilona  Kurdej  poinformowała,  że  ze  strony  przedszkola 
wszystkie  procedury zostały  zachowane.  Dostosowaliśmy się  do  zarządzenia  Wójta,  z 
którym się  nie  zgadzamy,  regulamin został  zmieniony według wytycznych  i  zaniesiony 
Wójtowi. Zostaliśmy wezwani w trybie natychmiastowym do zmiany regulaminu zgodnie z 
zarządzeniem Wójta. Zadała pytanie Panu Wójtowi, kogo należy przyjąć jeśli liczba miejsc 
jest mniejsza niż osób zainteresowanych. Dodała, że Wójt wielokrotnie był zapraszany na 
komisje rekrutacyjne, ale się nie pojawił. 

Pani Magdalena Przybysz - Przewodnicząca Rady Rodziców zapytała Wójta, kto i według 
jakich zasad przeprowadzi rekrutację.
W trakcie pytań zadawanych przez rodziców wójt chciał opuścić salę obrad, ale rodzice 
mu na to nie pozwolili.



Wójt powiedział, że po wysłuchaniu wystąpień  pisemnie się do nich ustosunkuje.

Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik  zaproponował  zdjęcie  z  uwagi  na  późną  porę 
punktu  interpelacje  i  zapytania  Radnych  oraz  odpowiedzi  na  interpelacje  i  zapytania 
Radnych.

Wniosek przyjęty 11 za, 2 przeciwnych i 1 wstrzymującym.

Ad. pkt 6. Sprawozdanie Wójta z działalności między Sesjami.
Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik poinformował, że sprawozdanie Radni otrzymali.
Ad. pkt 7. Przyjęcie protokołów z dwóch poprzednich Sesji.
Protokoły z poprzednich Komisji zostały przyjęte 13 głosami za, przy 1 wstrzymującym.

Radny Witold Kwiatkowski wnioskował o zmianę porządku obrad i wprowadzenie punktu 
sprawy różne.

Wniosek został przyjęty przez aklamację.

Ad. pkt 8. Sprawy różne.
Radny Witold Kwiatkowski wnioskował o wycofanie przez Wójta Zarządzenia Nr 13/2008 z 
dnia  26  marca  2008  dotyczące  rekrutacji  do  przedszkola,  usunięcie  wszelkich 
nieprawidłowości związanych z dotychczasowymi działaniami.

Radny Piotr Rosłoniec prosił o zaprotokołowanie, że Wójt w ciągu obrad przemieszcza się 
po sali i wychodzi.

Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik zamknął obrady. 

Czas trwania sesji: od godz.18 do 23.15

Protokołowała: Katarzyna Świderska

                                                                  Przewodniczący Rady Gminy Celestynów

                                                                                        Bogdan Wójcik


